
Zápis jednání školské rady ZŠ Františky Plamínkové 28. 8. 2023 

 

Přítomni(bez titulů a funkcí): Jana Skalková, Zuzanna Zelenková Bedřichová, Jan Hrdina, Pavel Broum, 

Jaroslav Andrle, Romana Burdychová, Šárka Maroušková, Radka Tůmová 

Školská rada je usnášeníschopná 

Zápis: Zuzanna Zelenková Bedřichová; schváleno hlasy všech přítomných 

Ověřovatelé zápisu: Jan Hrdina a Šárka Maroušková; schváleno hlasy všech přítomných 

Chybí neomluven: Pavel Tauer; chybí bez omluvy již po třetí; Zuzanna Zelenková Bedřichová předá 

informaci zřizovateli 

Chybí omluvena:Marcela Kašparová 

Program: byl rozeslán předem, byl doplněn o bod „Seznámení se školským vzdělávacím programem“ 

Program byl schválen hlasy všech přítomných 

P. ředitel Andrle žádá o schválení školského řádu 

Školský řád schválen hlasy všech přítomných  

Školský vzdělávací program: prošel revizí a ještě bude dopracován; pro první stupeň je hotov, ale 

ještě se bude měnit text prodruhý stupeň; jeho dokončení je závislé na vhodných prostorách 

- nově bude výuka informatiky i do 4. ročníku; celkový počet hodin je navýšený o 1 hodinu na 

prvním stupni; a to přechodně na letošní rok 

- druhý stupeň: v 8. ročníku byla ubrána jedna hodina angličtiny; je zakomponována 

informatika, ovšem spojena s angličtinou: žáci se budou seznamovat s IT v angličtině, bude ji 

učit rodilý mluvčí z Británie; v 9. ročníku byla ubrána hodinu dějepisu a byla nahrazena 

robotikou 

- nově bude mediální a digitální technologie v 8. ročníku 

- v 7., 8. a 9. ročníku je možnost pro žáky zvolit si předmět „deskové a logické hry“; ten se 

zaměřuje na rozvoj logického myšlení, spolupráci ve skupině, dosahování vlastních cílů apod.; 

jedná se o zcela nový předmět a je podpořen spoluprací s firmou Albi, která poskytne hry za 

přijatelnou cenu; budou se v rámci předmětu pořádat i turnaje 

- 6., 7. a 8. třída letos nebude mít pracovní činnosti, ale místo nich budou zavedeny jiné 

činnosti (dílny, vaření), které závisejí na prostorách; předběžná vize je, že se třídy rozdělí na 

tři skupinky po 10 dětech, které se budou věnovat činnostem; dílny jsou již téměř vyřešeny, 

ale kuchyňka ještě ne zcela 

Seznámení se Školským vzdělávacím programem odhlasováno všemi přítomnými 

Novinky a aktuality: 

- Zahájení školního roku  

- Ve škole je nově otevřený školní klub; povede ho paní Markéta Jiráková, bývalá pracovnice-

vychovatelka družiny; od konce vyučování do 16.00 

- v říjnu: výměnná návštěva z Německa 

- bude definitivně spuštěn školní web; jednotliví vyučující budou mít přístup do svých sekcí, 

kam budou moci doplňovat texty, foto atd.; web tak nebude závislý na jednom člověku 



- budou nové opravené dveře na dvůr do zahájení školního roku 

- nová barva dveří ve vestibulu 

- Veverkova 10: vzniknou nové prostory, cca 6 místností  

- proběhne první etapa nové elektroinstalace v létě 2024; pak bude následovat rekonstrukce 

kabinetů  

- nová povinnost – vyhláška o whistleblowingu, bude zajištěna externí firmou 

 

Personální informace: 

- vrací se paní vychovatelka Nikola Kadlečková po mateřské dovolené; nastupuje nová 

pedagožka JitkaŽenatová: proběhlo s ní a žáky setkání ještě před prázdninami 

- odešla paní učitelka Kudrnovská z rodinných důvodů: paní učitelka Tůmová se ujme 5. třídy 

- 3. třída už má čtvrtou paní učitelku; prosba o lepší informovanost rodičů v tomto ohledu 

- nastoupí p. učitel Jones na AJ (rodilý mluvčí) 

- nová pí učitelka na FJ 

- Nastoupí druhá recepční, která bude na recepci v čase 16.00-21.00 (pronájmy prostor) 

- o pronájmy je velký zájem 

- Na škole působí paní psycholožky paní Strnadová, Jana Štikarová a Sára Korámová: paní 

Korámová bude mít letos adaptační rok, než dostuduje, pak nastoupí naplno 

- Škola ráda využije sociálního pedagoga; zatím využívá kvalitní práce školního psychologa; 

pokud ale v nějaké situaci nebudou pravomoce školního psychologa stačit, obrátí se škola ve 

spolupráci s MČ na sociálního pedagoga 

Projekty: 

- Byl dokončen projekt „INkluzivní základka“ 

- Skončil projekt „Šablony III“ 

- V červnu byl podán projekt od Orlenu na 0,5 milionu Kč na pomůcky v přírodovědných 

předmětech 

- Projekt Školní ulice: od 4. září; veřejnosti komunikuje MČ, která poslala informační dopis 

rodičům; zšprojekt podporuje 

o mezi 7.00-8.00 bude ulice před školní budovou uzavřena; parkování je možné před 

GSA; výhledově: ideální by byl větší prostor před školou, až k zahradě MŠ; to však  

naráží na kapacitu parkovacích míst 

- dotazy: v minulém roce proběhl česko-španělský výměnný pobyt, letos je plánován německo-

český; je v plánu i anglicko-český? Výhledově ano 

 

Termín dalšího setkání: 18. 10. v 16.00 

 

 

 

 


